
Mateusz Dybka

Przewodniczęcy Klubu Radnych
„Stąd Jesteśmy"

bada Miejska w Kluczborku
Wpł. dn..30,Q^J^^
Nr .............._^j^̂ a%

Kluczbork, 28.04.2025
MATEUSZ MAREK DYBKA
2025-04-3012:09:32
Podpis osobisty w aplikacji mObywatel

Pan Jarosław Kielar
Burmistrz Kluczborka
Za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Kluczborku

Zapytanie

Zwracam się z prośbą o informację dla mieszkańców Kluczborka, południowej jego części.
Z jakich powodów inwestycja "Pszczeli park jordanowski - zagospodarowanie terenu" nie zostanie
zrealizowana oraz na jakim etapie jest planowane wykorzystanie potencjału Parku Jordanowskiego
wg innej, nowej koncepcji, (jaki program dotacyjny, jaka kwota dotacji i wkładu własne, ogólna
koncepcja realizacji, planowana data ewentualnego rozstrzygnięcia konkursu dotacyjnego wraz
założoną datą rozpoczęcia inwestycji).

Na powyższe pytanie otrzymałem wstępną odpowiedź ustną od Pani Naczelnik Wydziału Funduszy
Zewnętrznych podczas posiedzenia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki w dniu 23 kwietnia
2025 r.

Proszę o pisemną odpowiedź, abym mógł szczegółowo oraz bezbłędnie przekazać odpowiedź
zainteresowanym mieszkańcom Kluczborka z ulic: gen. Bema, Staszica, Kościuszki, Księcia
Poniatowskiego, gen. Dąbrowskiego, Chrobrego, Ficka, na prośbę, których składałem zapytanie do
Pani Naczelnik.

Z poważaniem,

Mateusz Dybka


